
Rada Gminy Łęka Opatowska 

 

Protokół nr LXIV/2023 

LXIV Sesja w dniu 30 sierpnia 2023  

Obrady rozpoczęto 30 sierpnia 2023 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 10:59 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych. 

Obecni: 

1. Grzegorz Adamski 

2. Jan Bartosik 

3. Michał Jerczyński 

4. Piotr Jeziorny 

5. Sławomir Kasprzak 

6. Józef Kwaśnik 

7. Łukasz Olbrych 

8. Tadeusz Osada 

9. Marian Pacyna 

10. Emilia Poprawa 

11. Karolina Rybak 

12. Mieczysław Skotnik 

13. Mateusz Sroka 

14. Katarzyna Szczepańska 

15. Rafał Wielgoś 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Sześćdziesiąte czwarte posiedzenie sesji Rady Gminy w dniu 30 sierpnia 2023 roku o godz. 

10:00 otworzył Przewodniczący Rady i po powitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z 

listą  obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego 

składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  

Ponadto w sesji udział wzięli: 

- Wójt Gminy -Adam Kopis  

- Skarbnik Gminy  -  Emilia Panek, 

- Sekretarz Gminy/ Zastępca Wójta – Małgorzata Gąszczak 

- Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska –  

  Tomasz Jerczyński, 

- Informatyk – Przemysław Mrózek, 

- Inspektor ds. wojskowych i OC – Renata Woźnica, 

- Radca Prawny – Gabriela Drzazga. 

 

 

 



2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania uchwał 

Rady. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2023 

rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka 

Opatowska na lata 2023-2039. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwał dotyczących wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania w użyczenie nieruchomości zabudowanej na rzecz 

OSP  

w Trzebieniu. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany w planie ogólnym 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Łęka Opatowska. 

11. Interpelacje i zapytania radnych. 

12. Wolne wnioski i informacje. 

13. Zakończenie obrad LXIV Sesji Rady Gminy. 

 

Wobec braku uwag, porządek obrad poddano pod głosowanie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (2) 

Marian Pacyna, Katarzyna Szczepańska 

 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez 

uprzedniego czytania. Protokół z LXIII sesji był dostępny w biurze rady oraz był wyłożony 

do wglądu przed sesją. Przewodniczący Rady spytał czy ktoś z radnych ma uwagi do 

protokołu lub prosi o odczytanie fragmentu protokołu. Nikt nie zabrał głosu.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady przystąpił do przegłosowania w/w protokołu. 



Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (2) 

Marian Pacyna, Katarzyna Szczepańska 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady, który przedstawił informację o działaniach w okresie 

międzysesyjnym, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 

Głos zabrał Wójt Gminy, który przedstawił sprawozdanie z działalności Wójta w okresie 

międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania uchwał Rady, które stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 

2023 rok. 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy - Emilia Panek, która przedstawiła zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Łęka Opatowska na 2023 rok /22:22 -31:50 minuta transmisji/.  

 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad projektem  

w/w uchwały. 

 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 13-stu radnych uczestniczących w posiedzeniu –  

13 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr LXIV/ 372/2023 w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2023 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (2) 

Marian Pacyna, Katarzyna Szczepańska 

 
 
 



7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka 

Opatowska na lata 2023-2039. 

 
Głos zabrała Skarbnik Gminy – Emilia Panek , która przedstawiła zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2023-2039, /33:04 –35:37  minuta 

transmisji/. 

 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad projektem  

w/w uchwały. 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 13-stu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr LXIV/ 373 /2023 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2023-2039. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (2) 

Marian Pacyna, Katarzyna Szczepańska 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwał dotyczących wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości. 

 

Głos zabrał Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska – T. Jerczyński, który wyjaśnił, iż temat niniejszej uchwały był omówiony 

szczegółowo na ostatnim posiedzeniu wspólnym komisji.  Następnie przekazał, iż działki 

wymienione w uchwale zostały wskazane do zbycia w latach 2012 i 2013, przeprowadzone 

przetargi nie wykazały zainteresowania wśród potencjalnych nabywców. Nieruchomości w 

większości są wydzierżawione lub zagospodarowane na potrzeby Gminy Łęka Opatowska. 

Planuje się pozostawić wskazane nieruchomości, jako mienie gminne, w celu generowania 

dochodu bądź rezerwę terenu pod inwestycje gminne czy też potencjalny grunt do zamiany 

według przyszłych potrzeb. Dotyczy to nieruchomości w miejscowości Opatów.  

Na chwilę obecną zostaną one na stanie gminy.  

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad projektem  

w/w uchwały. 

 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 13-stu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr LXIV/ 374 /2023 w sprawie zmiany uchwał 

dotyczących wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 



Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (2) 

Marian Pacyna, Katarzyna Szczepańska 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania w użyczenie nieruchomości zabudowanej na 

rzecz OSP w Trzebieniu. 

 

Głos zabrał Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska – T. Jerczyński, który wyjaśnił, iż w związku z powiększeniem nieruchomości 

będącej przedmiotem użytkowania jednostki OSP w Trzebieniu o działkę numer 116/1 o pow. 

36 m2 położoną w obrębie geodezyjnym Trzebień oraz rozbudową i przebudową budynku 

OSP należało uaktualnić uchwałę numer XXI/99/08 Rady Gminy Łęka Opatowska z dnia 28 

maja 2008r. w sprawie przekazania w użyczenie nieruchomości zabudowanej na rzecz OSP w 

Trzebieniu. 

 

Jako kolejny głos zabrał Wójt Gminy Adam Kopis, który jeszcze raz podziękował Państwu, 

którzy przekazali teren na rzecz jednostki OSP Trzebień.  

 
Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad projektem  

w/w uchwały. 

 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 13-stu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr LXIV/ 375 /2023 w sprawie przekazania w użyczenie 

nieruchomości zabudowanej na rzecz OSP w Trzebieniu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (2) 

Marian Pacyna, Katarzyna Szczepańska 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany w planie ogólnym 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Łęka Opatowska. 

 

Głos zabrał Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska – T. Jerczyński, który wyjaśnił, iż z wnioskiem o zmianę zapisów 

obowiązującego planu miejscowego wystąpił właściciel gruntu. Zasady zawarte w 

obowiązującym dla jednostki 3.36.MN,UR/A/99 nie odpowiadają planowanemu na tym 

terenie przedsięwzięciu. Podjęcie prac nad zmianą ww. planu miejscowego, ma na celu 

wyłącznie doprecyzowanie zapisów odnoszących się do zakazu wtórnego podziału działek 

pod zabudowę w jednostce 3.36.MN,UR/A/99.  



Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad projektem  

w/w uchwały. 

 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 13-stu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr LXIV/ 376 /2023 w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany w planie ogólnym zagospodarowania przestrzennego Gminy Łęka 

Opatowska.  
 
Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (2) 

Marian Pacyna, Katarzyna Szczepańska 

 

11. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Brak interpelacji. 

 

12. Wolne wnioski i informacje. 

 

Jako pierwszy głos zabrał – Sołtys wsi Zmyślona Słupska, który podziękował za 

wybudowany plac zabaw. 

 

Jako kolejna głos zabrała Sołtys wsi Raków - Iwona Woźnica, która podziękowała za pomoc i 

współpracę w zorganizowaniu Dożynek i Dnia Gminy w Rakowie.  

 

Idąc dalej głos zabrał Przewodniczący Rady, który podziękował za przygotowanie 

wszystkiego na wcześniej wspomnianych imprezach, podkreślił, iż gdyby nie mieszkańcy 

Rakowa to imprezy by się nie odbyły. 

 

Następnie głos zabrał Wójt Gminy, który podziękował za miłe słowa od Pana Sołtysa ze 

Zmyślonej Słupskiej jak i Pani Sołtys z Rakowa. Jeszcze raz przekazał to, co wcześniej 

powiedział w sprawozdaniu bez mieszkańców Rakowa, tego wszystkiego nie udało by się 

zrobić. Jeszcze raz podziękował wszystkim co w jakikolwiek sposób przyczynili się do 

zorganizowania uroczystości. 

 

Odnośnie podziękowań Pana Sołtysa, wierzy mocno, że taka tyrolka jaka jest w Zmyślonej 

Słupskiej, taka jaka jest przy parku w Opatowie raczej powinna być wszędzie, bo wtedy 

dzieci mają większą frajdę i ubaw.  

 

Idąc dalej Wójt Gminy przekazał odpowiedź do Generalnej Dyrekcji Dróg i Autostrad w 

sprawie wstępnej deklaracji w zakresie możliwości nieodpłatnego przejęcia po oddaniu do 

użytku drogi S11 wybudowanych dodatkowych jezdni przebiegających przez teren gminy.  

 

Następnie spytał czy taka treść odpowiedzi na pismo jest akceptowana przez Radę? 



Przewodniczący Rady odpowiedział, iż pismo było omawiane na posiedzeniu komisji jak i 

stanowisko, które do chwili obecnej Rada podtrzymuje. 

Jeżeli są jakieś uwagi to poprosił o zgłaszanie.  

 

Wobec braku uwag treść odpowiedzi na pismo pozostawiono bez zmian. 

 

W przypadku ulicy Parkowej jest zatwierdzony projekt organizacji ruchu ten dodatkowy  

dotyczący objazdu. W tym momencie jest przygotowywany przetarg z wszystkimi 

obwarowaniami, które trzeba spełnić. 

 

Idąc dalej Wójt przekazał, iż w  dniu wczorajszym nastąpiło uprawomocnienie decyzji 

dotyczącej pozwolenia wodno-prawnego na drogę w Stogniewie i dokumenty dziś trafiają do 

Starostwa. Dopowiedział, iż pozwoli sobie w tym temacie zadzwonić i rozmawiać z Panem 

Starostą, aby jak najszybciej pewne kwestie, które leżą po stronie Starostwa załatwić, bo to 

ma być nasza wspólna inwestycja, tak jak wiadomo od kilku lat. Podkreślił, iż ma nadzieję że 

przetarg w miesiącu wrześniu będzie ogłoszony na stronie.  

 

Następnie przekazał, iż w kwestii oświetlenia – Państwa Radnych decyzje będą realizowane 

tak, jak były ustalone na komisji 

 

  Idąc dalej poinformował, iż rozmawiał z Prezesem OSP Łęka Opatowska, który wczoraj 

otrzymał informację o przyznaniu dotacji z KRUS w wysokości 9 tyś. zł. jednostka 

wnioskowała o 20 tyś. zł. i brakuje im 10 500 zł. Zwrócą się z pismem z prośbą o wsparcie co 

będzie omówione na najbliższym posiedzeniu komisji.  

 

Następnie poinformował i zaprosił na dzień 03.09.2023 r. na rowerową „Sztafetę pokoju” 

upamiętniającą 74 rocznicę wybuchu II wojny światowej. Miejsce startu sztafety będzie 

cmentarz komunalny w Byczynie. Natomiast meta będzie przy Pomniku ku czci mieszkańców 

zamordowanych podczas II wojny światowej w Torzeńcu przy tzw. stodole. Przebiegać 

będzie od Bolesławca ulicą Bolesławiecką później w Siemianicach, w Rakowie w Łęce 

Opatowskiej, Opatowie a następnie przez Wieruszów do Torzeńca.  

 

Natomiast 17.09.2023 r. na godz. 12.00 Wójt zaprosił wszystkich na „Półmaraton Aleją 

Dębów Czerwonych”. Start i meta jest na stadionie w Wieruszowie. Znaczna część 

półmaratonu przebiega przez drogi powiatowe i gminne. Ambasadorem tegorocznego 

półmaratonu jest Jacek Mejer zwany Mezo. 

 

Idąc dalej w imieniu Stowarzyszenia Wrota Wielkopolski oraz Leśnego Zakładu 

Doświadczalnego w Dworze Myśliwskim Ustronie zaprosił na festiwal „Smaki lasu” 

realizowanego w ramach konkursu „Nasza wieś naszą wspólną sprawą”. Rozpoczęcie tego 

festiwalu odbędzie się o godz. 15.00  w niedzielę. W programie wiele konkursów 

kulinarnych, prezentacje zespołów ludowych, sygnalistów myśliwskich, prezentacje zespołu 

lokalnej współpracy oraz stoisko stowarzyszenia historycznego Bataliony Obrony Narodowej. 

 

Jako kolejny głos zabrał Radny Powiatowy Dariusz Gąszczak, który spytał odnośnie 

wspomnianego lewoskrętu i ścieżki pieszo – rowerowej Piaski. 

 

Wójt Gminy odpowiedział, iż w dalszym ciągu czeka na odpowiedź od Pana Dyrektora 

dotyczącą. przebiegu . Realizacja tego lewoskrętu ma się rozpocząć jeszcze w tym roku. 

 



Kwestia ścieżki rowerowej, jak gdyby leży w decyzji którędy ma przebiegać. Według 

wcześniejszych uzgodnień, które były, gmina ponosi koszty związane z projektem ścieżki 

pieszo rowerowej i ewentualnie tym, co po drodze będzie potrzebowało zmian i uzgodnień. 

Na tą chwilę czekamy na informację którędy będzie biegła i po której stronie. Nasza 

deklaracja ze strony gminy o przekazaniu kolejnej kwoty w wysokości 150 tyś. zł. powoduje 

to, iż lewoskręt do Łęki Opatowskiej też będzie brany pod uwagę w projekcie przebiegu 

samej ścieżki i tego lewoskrętu.  

 

13. Zakończenie obrad LXIV Sesji Rady Gminy. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad zamknięto obrady LXIV sesji Rady Gminy Łęka 

Opatowska o godz. 10.59. 

  

Przewodniczący 

Rady Gminy Łęka Opatowska 

/-/ Michał Jerczyński  

  

 

Przygotował(a): Renata Woźnica 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


